

## “中国行”学生欢聚一堂，共叙“中国情”

美国当地时间5月6日晚上6点，参加孔子学院组织的2019年春季“中国行”大学生们欢聚一堂，共叙“中国情”，参加此次活动的学生多达30人。

2019年春季“中国行”尽管只有短短的十天，却给同学们留下了深刻的印象。孔子学院组织的此次重叙“中国行”活动使同学们再次相聚，分享中国行的美好瞬间。在品尝中国美食的同时，很多同学都表达了对中国历史，文化及语言的热爱，希望以后再有机会去中国访问学习。伴随着一张张笑靥，一声声笑语，此次活动在欢乐融融的气氛中圆满结束。



## China Trip Students Reunion Dinner

On May 6<sup>th</sup>, students for 2019 Spring China Trip organized by the Confucius Institute gathered together recalling Chinese stories. More than 30 students attended the reunion dinner.

The 2019 Spring China Trip was about ten days, and it left a deep impression on the students who went to China. The re-union of the students who participated in China Trip organized by the Confucius Institute allowed the students to meet again and share the beautiful memories of the Chinese trip. While tasting Chinese cuisine, many students expressed their love for Chinese history, culture and language, and hoped to have an opportunity to visit China again in the future. The event ended in a happy atmosphere.

